
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 12.2.2025 od 17,30 hodin 

 ve spolkové místnosti OÚ Postupice 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Malý Jiří, Ing. Sternberg Jiří,  

Ing. Vrňák Pavel  

Omluveni: Kahoun Jan, Šesták Václav 

Ověřovatelé zápisu: Bc. Janata Michal, Ing. Sternberg Jiří  

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1730 hodin.  

 

 

Program: 
 

1. Schválení odepsání nedokončených staveb 

2. Schválení žádosti o finanční podporu k výročí založení SDH Nová Ves 

3. Projednání žádosti o úpravu cesty v k.ú. Lhota Veselka 

4. Schválení změny zástupce do Školské rady 

5. Schválení darovací smlouvy pro Rytmus Střední Čechy, o.p.s. 

6. Schválení přijetí daru do majetku obce od HZS Středočeského kraje 

7. Schválení žádosti o pronájem obecní garáže 

8. Projednání žádostí o odprodej pozemků z majetku obce 

9. Schválení žádostí a veřejnoprávních smluv o poskytnutí finančního příspěvku na svoz 

komunálního odpadu  

10. Schválení odměn členů zastupitelstva obce 

11. Schválení rozpočtových úprav č. 1/2025 

12. Různé   
                                        

                                          

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

Prezentace elektronické úřední desky od firmy DigiDay Czech s.r.o.  

Zástupce firmy seznámil ZO s novou technologií vyvěšování dokumentů na úřední desku. 

 

 

Kontrola plnění usnesení č.6/2024  

bod 4)   darovací smlouva uzavřena  

bod 7)   nájemní smlouva uzavřena 

bod 8)   smlouva o poskytnutí dotace uzavřena 

bod 9)   smlouvy o poskytnutí dotace uzavřeny 

bod 10) smlouvy o poskytnutí příspěvku na svoz komunálního odpadu uzavřeny 

bod 11) darovací smlouvy uzavřeny, kromě Diakonie Broumov 

bod 14) vyvěšeno ve sbírce zákonů 

bod 15) vyvěšeno ve sbírce zákonů 

bod 17) plánovací smlouva uzavřena 

 

 



1749 hod. odešel zastupitel J. Sterbnerg 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje odepsání nedokončených staveb (zmařené investice). Jedná se o projektové 

dokumentace z roku 2009 a 2010 na VO v Dobříčkově a VO Benešovské ulice v Postupicích, 

které již nejsou aktuální.. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 

 

1753 hod. vrátil se zastupitel J. Sternberg 

 

K bodu 2: 

ZO schvaluje žádost hasičů z Nové Vsi o finanční podporu ke 100. výročí založení SDH 

Nová Ves v roce 2025 ve výši 42.000,- Kč. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 3: 

ZO bere na vědomí žádost paní A.Š. o úpravu komunikace recyklátem na parc. č. 1331/8, 

1412/2 a 1873 v k.ú. Lhota Veselka. 

ZO bere na vědomí 

 

 

K bodu 4: 

ZO schvaluje změnu zástupce obce ve Školské radě. Ing. Jiřího Sternberga v této funkci 

vystřídá starosta obce Jaroslav Andr. 

Hlasování: 5 – 0 – 1 

 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje uzavření Darovací smlouvy (viz. příloha zápisu) o poskytnutí finančního daru 

ve výši 5.000,- Kč pro RYTMUS Střední Čechy, o.p.s. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 6: 

ZO schvaluje přijetí daru (motorová řetězová pila HUSQVARNA 372 XP v hodnotě 15.393,- 

Kč) do majetku obce a uzavření Darovací smlouvy s HZS Středočeského kraje. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

  

 

K bodu 7: 

ZO schvaluje pronájem obecní garáže na adrese Školní 154, Postupice, pro žadatelku 

A.M., Postupice za podmínek obvyklých. 

Hlasování: 5 – 0 – 1 

 

 

K bodu 8: 

ZO schvaluje odprodej části pozemku 1334/1, ostatní plocha, ostatní komunikace, 

přiléhajícího k pozemku 15/1 v k.ú. Čelivo o výměře cca 85 m2, 200,- Kč/m2 a náklady 

spojené s odprodejem hradí kupující J.Z., Vlašim.   

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 



K bodu 9: 

a) ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2.000,- Kč z rozpočtu obce  

a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu    

v roce 2025 pro žadatele J.T., Jemniště.  

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

b)  ZO neschvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2.000,- Kč z rozpočtu obce  

a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu    

v roce 2025 pro žadatele P.V., Postupice pro nesplnění podmínek.  

Hlasování: 0 – 6 – 0 

 

 

K bodu 10: 

ZO ponechává výši odměn pro neuvolněné zastupitele obce ve stejné výši jako v roce 2024. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 11: 

ZO schvaluje Rozpočtové úpravy č. 1/2025 předložené účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

K bodu 12: 

a) ZO bere na vědomí nabídku České pošty zřídit v Postupicích Poštu Partner.  

ZO bere na vědomí 

 

b) ZO bere na vědomí nabídku Diakonie Broumov k uzavření dodatku ke Smlouvě o 

poskytnutí služeb. Jedná se o zařazení obce Postupice do systému odděleného sběru textilního 

odpadu, včetně evidence vyvezeného množství. 

ZO bere na vědomí 

 

c)  ZO bere na vědomí informaci o nutnosti vyvložkovat komín v obecním domě v Nové Vsi.  

ZO bere na vědomí 

 

d)  ZO bere na vědomí informaci o poskytnutí daru spolku Záškolák z.s. do tomboly školního 

plesu. 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

DISKUSE: 

P. Vrňák -  žádá o přestěhování kontejnerů na odpad v Miroslavi k transformátoru  

   starosta: sejdeme se a na místě upřesníme 

     - upozorňuje na výtluky na komunikaci k vodojemu a od Sušice na Struhařov 

     - dotazuje se, kdy budou hotovy změny ÚP 

   starosta: dle zhotovitele proběhne do 3 týdnů jednání  

J. Sternberg – informuje, že u hrobky v Jemništi se ztratila značka začátek obce 

    starosta: zjistíme, zda nedělá SÚS nějaké úpravy 

J. Malý – dotazuje se, jak postupují jednání k revitalizaci parku  

starosta: máme 2 návrhy, je nutné vybrat řešení a při úpravě parku 

opravit i komunikaci okolo náměstí 

J. Jíšová – informuje o záměru financování nepedagogických pracovníků a učebních  



                   pomůcek z rozpočtu zřizovatelů v příštím školním roce. Zatím není nic  

                   schváleného a probíhají jednání. 

 

 

 

 

VEŘEJNOST: 

p. Jíša – informuje, že při pozemkových úpravách došlo k posunutí obecní cesty o 4 m a žádá  

               o vytyčení cesty na pozemku p.č. 1967 v k.ú. Čelivo, aby se dostal na svoji pastvinu 

    starosta: doporučuje podat si písemnou žádost, aby se ZO 

                                               mohlo detailně seznámit se situací 

 - upozorňuje, že na obecní cestě v Milovanicích k lípám je vyjetá hluboká kolej,  

               částečně je zavezená, ale je potřeba ji doopravit 

p. Franěk – dotazuje se na cestu v lokalitě Nade dvory 

    J. Sternberg – je na ni zadaný projekt, na místě probíhalo  

                                               šetření s projektantem a zástupcem silničního správního úřadu      

p. Němec – informuje o situaci s parkováním v okolí domu čp.58 v Postupicích a upozorňuje,  

                   že téměř všechny volné plochy v této lokalitě využívá k parkování svých vozů  

                   výhradně majitel jedné nemovitosti, a proto požaduje, aby všichni v této lokalitě  

                   měli pro parkování stejné podmínky  

    starosta: vstoupíme v jednání s vlastníkem aut, popřípadě na 

                                               příštím jednání ZO rozhodneme o dalším postupu 

p. Bervida  - informuje o nedostatečném osvětlení na cestě od nádraží, u bývalého výkupu je 

          tma 

starosta: zjistíme, zda by neposílily osvětlení dráhy 

                  - líbí se mu nápad s elektronickou úřední deskou  

    starosta: je to na zvážení, v Chotýšanech se osvědčila 

       - dotazuje se na pokračování výstavby dětského hřiště 

starosta: pokračuje se v jednání, nejspíš se udělá nejdřív 

přístupová cesta ke škole, popřípadě zeď u školky a pak se 

teprve spojí jednotlivé úseky 

Kladivovi – požadují něco udělat pro Pozov, například upravit prostor na návsi u popelnic 

starosta: v rozpočtu na letošní rok je stání pro kontejnery ze 

zámkové dlažby  

      - upozorňují, že v Jezvinách vytéká voda z cesty na silnici a tam v zimě namrzá 

  a dotazují se, zda by nešla udělat stružka nebo kanálek, aby voda stékala do 

                       strouhy podél silnice    

    starosta: dojedeme se tam podívat a zjistíme situaci na místě  

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.1/2025 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 19,31 hodin. 



U S N E S E N Í  č. 1/2025 
ze zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) konaného dne 12. 1. 2025 

od 17,30 hod. ve spolkové místnosti OÚ Postupice 

 
1.  ZO schvaluje odepsání nedokončených staveb (zmařené investice) - projektová  
     dokumentace na VO Dobříčkov a  VO Benešovská, Postupice. 
2.  ZO schvaluje žádost o finanční podporu ke 100. výročí založení SDH Nová Ves v roce 
     2025 ve výši 42.000,- Kč. 
3.  ZO bere na vědomí žádost o úpravu cesty v k.ú. Lhota Veselka. 
4.  ZO schvaluje změnu zástupce obce ve Školské radě. J. Sternberga v této funkci vystřídá 
     starosta obce J. Andr. 
5.  ZO schvaluje uzavření Darovací smlouvy (viz. příloha zápisu) o poskytnutí finančního daru 

      ve výši 5.000,- Kč pro RYTMUS Střední Čechy, o.p.s. 
6.  ZO schvaluje přijetí daru (motorová řetězová pila HUSQVARNA 372 XP v hodnotě  
     15.393,- Kč) do majetku obce a uzavření Darovací smlouvy s HZS Středočeského kraje. 
7.  ZO schvaluje pronájem obecní garáže na adrese Školní 154, Postupice, pro žadatelku 
     A. M., za podmínek obvyklých. 
8.  ZO schvaluje odprodej části pozemku 1334/1, ostatní plocha, ostatní komunikace, 
     přiléhajícího k pozemku 15/1 v k.ú. Čelivo o výměře cca 85 m2, 200,- Kč/m2 a náklady 
     spojené s odprodejem hradí kupující J. Z., Vlašim.   
9.  ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2.000,- Kč z rozpočtu obce  
     a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu    
     v roce 2025 pro žadatele J.T., Jemniště.  
10. ZO neschvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2.000,- Kč z rozpočtu obce  
     a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu    
     v roce 2025 pro žadatele P.V., Postupice.  
11. ZO ponechává výši odměn pro neuvolněné zastupitele obce ve stejné výši jako v roce 2024. 

12.  ZO schvaluje Rozpočtové úpravy č. 1/2025 předložené účetní obce pí. Matouškovou 
      (jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 
13. ZO bere na vědomí informaci o aktivitě České pošty ke zřízení Pošty Partner 
      v Postupicích. 
14. ZO bere na vědomí nabídku Diakonie Broumov o zařazení obce Postupice do systému 
      odděleného sběru textilního odpadu. 
 
 
 
 
    ---------------------------------------                                    ----------------------------------------- 
                  starosta                                                                        místostarostka              
 
  
 
  
 
 
 


